
Til udvalget 298. maj 2021 

 

 

Byggesagsbehandlingstider i kommunerne er helt, helt kørt af sporet i flere kommuner. 

Det bekræfter de sagstidspunkter jeg følger men også KL´s svar til mig på samme. 

Det er ikke baseret på CORONA at tiderne er urimelige og mange står og afventer at kunne komme i gang 

med deres projekter. Respektive få dem afsluttet. 

Ønsker at udvalget tager sagen op og følger den vejledning og de servicemål der er aftalt og som vil fremgå 

i mit materiale – vedtaget på Borgen. 

Tak. 

 

Henrik Busch 
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